
Základní škola Litomyšl, T. G. Masaryka 1145, okres Svitavy 

Autoevaluační zpráva za období 2019-2022 

Zpráva byla zpracována v sedmi oblastech dle Školního akčního plánu rozvoje školy z roku 

2019. 

1. Vedení zaměstnanců a kontrola ( zpracovaly K.Voříšková, J.Tláskalová ) 

a) Splněno : 

- Pohovory ředitel provádí se všemi zaměstnanci 

- Plán kontrolní a hospitační činnosti sestaven s mírným zpožděním 

- Ředitel oceňuje práci pedagogů a oceňuje je. 

- Ředitel je přístupný k řešení problémů jednotlivých pracovníků kdykoliv 

- Zástupkyně kdykoliv pomohou radou, zkušeností 

- Pedagogové se účastní porad v plné míře, zodpovídají za připravované akce 

b) Výhrady : 

- Kontrola pedagogů vedením probíhá nepravidelně, spíše nárazově, často není plněno 

ve stanovené míře 

- Vzájemné hospitace proběhly jen částečně 

- U nepedagogů – hospodářka se podílí jen na hodnocení práce nepedagogů, u 

pedagogů ne. 

 

2. Zkvalitnění propagace školy ( zpracovaly Nohavcová, Kočí, Slívová, Švábová, 

Glesnerová ) 

a) Splněno :  

- Nový web školy a nové logo zajištěno 

- Brožury INFO Modré školy vytištěny a aktualizovány 

- Kromě covidového období rodiče pravidelně měsíčně informováni v Aktualitách pro 

rodiče 

- Nástěnka na náměstí aktualizována po celý školní rok pravidelně jednou týdně, méně 

často během velkých prázdnin 

- Většinu měsíců dodáván článek o činnosti školy do Lilie 

- Plakáty o aktivitách ve škole vyvěšovány a koordinovány 

- Úspěšné akce návštěvy MŠ ve škole, zápisy nanečisto, DOD, pokud mohl být 

realizován 

- Jako úspěšné lze hodnotit další akce – účast v Praze na charitativní akci Dejte šanci 

dětem, vystoupení ŠD na Dnech medu, pro maminky, v domově důchodců atd. 

b) Výhrady 

- Pravidelné týdenní hlášení o aktualitách školy zrušeno pro malou efektivnost 

- V covidovém období rodičům aktuality posílány nepravidelně 

- Občas slabší dodávání materiálů na nástěnku na konci týdne 

- Každý měsíc článek v Lilii není 

- Pedagogové stále nemají ujednoceno zadávání fotodokumentace z akcí do Učitele, 

neplní výběr fotografií, často zde nechávají nepřehledné velké množství fotek 



- Všichni členové sboru vyškoleni v ukládání materiálů na www, ale realizuje to v praxi 

málokdo 

- Propagační návštěvy v MŠ – v covidové době omezeno-nesetkalo se s velkým 

ohlasem 

- Den otevřených dveří se dvakrát kvůli covidové pandemii nemohl uskutečnit 

- Vánoční zpívání – naposledy se mohlo uskutečnit v prosinci 2019, další dva ročníky se 

připravovaly, ale neproběhly 

- Také Slavnost Slabikáře se ve školním roce 2021/22 odkládala, až se zrušila jako 

bezpředmětná 

- Stále přetrvává problém s kvalitním ozvučením našich vystoupení. 

 

3. Profilovat se jako sportovní škola ( zpracovaly Filová, Kabrhel, Knapová, Hrdonková ) 

a) Splněno : 

- Sportovní třídy propagovány ve všech používaných kanálech 

- Spolek Dítě v pohybu založen 

- Personální obsazení nadstandardních hodin zajištěno 

- Zdravé svačiny zajištěny 

- Zájmový útvar jóga byl ze začátku realizován úspěšně 

- Pokračují aktivity tanečního kroužku Modré hvězdy 

b) Výhrady 

- Pro děti jsou zajištěny zdravé svačiny, ty jich však ve velké míře nevyužívají 

- Program Deset stupňů ke zlaté se nedaří plnit v předpokládaném modelu 

- Tabule se sportovními rekordy se doplňuje se zpožděním 

- V posledním roce se nerealizoval kroužek jógy 

- Program Sportuj ve škole byl ukončen a již nepokračuje 

 

4. Komunikace v rámci školy, spolupráce s rodiči ( zpracovali Veselíková, Dvořáková, 

Chaloupka, Lorencová, Kalibánová ) 

Splněno : 

- Ředitel pravidelně komunikuje s rodiči i pracovníky školy prostřednictvím aplikace 

Bakaláří 

- Ředitel obvykle průběžně navštěvuje jednotlivá místa předávání informací při 

rodičovských schůzkách 

- Nové webové stránky spuštěny včetně informací pro rodiče na následující měsíc 

- Po každé krátké poradě je sestaven zápis s konkrétními projednávanými body, 

obvykle je posílán všem pedagogickým zaměstnancům e-mailem. 

- Celoroční plán je sestaven a vystaven ve sborovně, přešlo se z elektronického na 

ruční barevně zpracovaný, z důvodu nejasností programu v době covidové byl ve 

školním roce 2021/22 zpracován na každé pololetí zvlášť. 

- Týdenní plán se každý týden v pátek vyvěšuje ve sborovně a posílá elektronicky 

- Bylo zajištěno fungování elektronické žákovské knížky 



- Společný sdílený kalendář akcí školy pro zaměstnance i rodiče a žáky je na stránkách 

školy. 

- Třídní učitelé prvních tříd a nových žáků zajišťují souhlasy rodičů s GDPR a jinými 

zásadami (mobily). 

- Třídní učitelé průběžně zajišťují přístupové údaje rodičů k elektronickým žákovským 

knížkám. U rodičů žáků z Ukrajiny je přístup umožněn individuálně dle možností. 

- Program Sám sobě manažerem proběhl pod vedením paní učitelky Kabrhel. 

Výhrady: 

- Nepokračuje se v praxi z minulých let, že na počátku 2.stupně (6.třídy) se uskuteční 

hromadná rodičovská schůzka za účasti ředitele 

- FB účet školy je neaktualizovaný, instagramový účet není založen 

- Ač byl zprovozněn informační kanál mezi pedagogy a rodiči, někteří rodiče bakaláře 

nenavštěvují. 

- Akce Předávání štafety neproběhla z důvodu kovidu. Akce pro devátý ročník 

přesunuta na září. 

 

5. Modernizace vybavení školy )zpracovali Pekařová, Jakl, Kolková, Dvořák ) 

Splněno : 

- Žádost na MAS byla podána, projekt se realizoval. 

- Projekt na realizaci venkovní učebny se uskutečnil, výuka již probíhá 

- Okolí školy předlážděno. 

- Prosadilo se, aby zřizovatel zafinancoval výměnu oken a fasády, vše proběhlo 2021 

- Proběhla likvidace venkovního hřiště, které již nesplňovalo zásady bezpečnosti 

- Průběžně se podařilo zajistit dostatek finančních prostředků na obnovu linoleí a 

marmolea v budově školy. V podstatě bude dokončeno  v létě 2022. 

Výhrady : 

- Bylo odloženo předláždění dvorku, velká finanční náročnost, jeden ze stěžejních 

problémů školy v současnosti 

 

6. Vedení dětí k ekologickému způsobu života ( zpracovaly Boušková, Boštíková, 

Gerčáková, Brokešová, Peřinová ) 

Splněno : 

- Materiální vybavení na třídění odpadu do všech tříd bylo zajištěno 

- Byla navázána spolupráce a do pandemie dobře fungovala s Tondou obalem 

- Děti jsou soustavně vedeny ke třídění odpadu, k ekologickému chování (sběr) 

- Sběr druhotných surovin proběhl uspokojivě, se stoupajícími cenami si třídy přišly na 

slušné peníze na vlastní aktivity (popř.  nákup pomůcek) 

- Nadstandardní vztahy s paní Foltovou z MÚ – využíváno k ekologickému vzdělávání 



- Dramatický kroužek nacvičil vystoupení ke třídění odpadu 

- Program Recyklohraní v necovidové době proběhl 

- Pravidelně se uskutečňuje odvoz elektroodpadu 

- Akce s odborníkem – mykologem proběhla 

Výhrady . 

- Během pandemického období byla přerušena spolupráce s Tondou obalem 

- Stále se objevují nedostatky ve třídění, příliš mnoho směsného odpadu 

- V dubnu 2020 se sběrová akce z důvodu pandemie nerealizovala 

- V době pandemie byla přerušena aktivita Recyklohraní 

- Kompostéry – jsou zakoupeny, ale náležitě se nevyužívají, cizí lidé do nich odhazují 

odpad, který tam nepatří (suť, plasty a jiné ) 

 

7. Dodržování pravidel slušného chování ( zpracovali Břeň, Flídr, Kusý, Kuťáková, 

Holcová ) 

Splněno . 

- Ředitel připomínal dětem zásady Modré osmičky a sám vystupuje jako vzor – plněno 

- Třídní učitelé při třídnických hodinách poukazují na zásady etikety 

- Vcelku se daří vést žáky k vhodnosti a přiměřenosti úpravy a oblečení bez velkých 

výstředností 

- Také nepedagogové upozorňují děti na nevhodné chování 

 

Výhrady : 

- Zásady Modré osmičky připomínány dříve, v poslední době ne 

 

Autoevaluační zprávu zkompletoval 

 

V Litomyšli 7.6.2022   Pavel Jirsa, ředitel školy 

 

 

 

 


